
BESPREEKNOTITIE 
 
Aan:  de commissieleden Bestuur&Middelen 
Cc:  portefeuillehouder Streng 
Van:  presidium 
Datum: 17 november 2016 
Onderwerp: TV uitzendingen gemeenteraad 
Agendapunt: <in te vullen door griffie> 
 

 
Toelichting onderwerp 
 
Op verzoek van de burgemeester is nagegaan hoe de kwaliteit van beeld en geluid van de 
tv-uitzendingen van de raadsvergaderingen kan worden verbeterd. Soms hapert het beeld 
en geluid en soms valt het helemaal weg. 
Over de haperende kwaliteit is een gesprek gevoerd met de nieuwe locale TV-zender 
WEEFF.  WEEFF heeft daarin aangegeven een (startende) publieke omroep te zijn die op 
basis van minimale middelen en volledig met vrijwilligers de uitzendingen verzorgt. WEEFF 
heeft de gemeente verzekerd zijn uiterste best te doen om alle uitzendingen zo goed 
mogelijk te laten verlopen. Zij erkennen dat dit niet altijd lukt en werken eraan om 
storingen tot een minimum te beperken. WEEFF heeft wel de wens op tafel gelegd bij 
voorkeur in HD of SDI/HDMI kwaliteit te willen uitzenden. 
 
Vervolgens is onderzocht op welke wijze de kwaliteit van het audio-videosignaal naar High 
Definition niveau kan worden opgewaardeerd. Daarbij is ook een eventuele aanpassing van 
de decoder betrokken. De weergave op de schermen in het gemeentehuis zijn volgens de 
gebruikers in orde. De weergave op internet via Notubiz is ook in orde, dus een eventuele 
storing zal bij WEEFF of bij Newsbyte (verantwoordelijk voor de decoder) gezocht moeten 
worden. 
 
Twee firma’s zijn gevraagd hiertoe een voorstel en een offerte uit te brengen.  
Dit zijn de leverancier van de installatie in de raadzaal (ARK uit Alkmaar) en EP- 
Beerenpoot.   
 
ARK heeft in 2010/2011 het huidige vergadersysteem + camerasysteem aangelegd. Het 
camera systeem is opgebouwd met PAL beeld. Deze beeldkwaliteit wordt over het 
algemeen voor raadsvergaderingen als acceptabel ervaren. Een verbetering naar High 
Definition kwaliteit gaat gepaard met forse investeringen. De camera's, de infra structuur 
(o.a. bekabeling) en centrale distributie-seamlessswitch-processor-automatisering 
apparatuur dienen te worden vervangen. 
Dit geldt ook voor de laptop/PC aansluitpunten en de distributie naar de interne LCD 
schermen. 
ARK schat de kosten op ca. € 30.000,00 tot € 50.000,00 excl. BTW afhankelijk van de 
opties. 
Een en ander heeft ook consequenties voor de internet bandbreedte voor 
Notubiz/Newsbite. Deze zal aanmerkelijk vergroot moeten worden. Hiervan zijn de kosten 
niet bekend. 
 
EP:Beerepoot heeft inmiddels aangegeven de klus niet op te zullen pakken. Reden is dat 
zij een storingsvrije uitzending niet kunnen garanderen. 
 
De fracties worden verzocht aan te geven: 
 



 Voort te gaan met de huidige situatie; 

 Over te gaan naar een opwaardering naar HD-kwaliteit met incidenteel een 
indicatieve investering van € 30.000,-  tot €  50.000,-;  

 De TV-uitzendingen te beëindigen, waarbij de uitzending via internet blijft bestaan, 
met een structurele besparing van € 15.000,- per jaar. 

 

Vervolg 
Afhankelijk van het verloop van de discussie kan worden bepaald of een vervolgtraject wordt ingezet.  
 
 
 


